

yang “antuh, sundar dan justeru” sahaja tetapi dapat diresapkan ke dalam hati oleh orang yang buat huruf sekalipun apa sebab? Sebab kendali bahasa Melayu pokok asli bahasa Indonesia. Iaitu huruf Arab ada terpegang di tangan beliau.

Bukan sahaja dari segi keagamaan, bahkan dari segi intisari bahasa Indonesia yang sebenarnya, tersimpanlah dalam huruf Arab.

Pengaruh Huruf ke Atas Bahasa dan Bangsa

(Kita sedang berura-urakan menyampaikan huruf Jawi ini ke seuruh Indonesia dengan menghantarkan majalah Qalam di sana. Mudah-mudahan ikhtiar kita ini akan berjaya dan akan mendapat sambutan yang baik untuk menyampaikan segala tujuan mereka supaya sampai maksud mereka menghidupkan semangat orang Islam kita di sana menggemari huruf Jawi-P)

-----*-----*-----



Parsi telah menggegarkan dunia oleh kerana tuntutan-tuntutannya kepada hak-haknya. Sungguhpun begitu kemajuan tetapi mereka tidak menukar hurufnya berasal dari huruf Arab itu sebagaimana juga yang digunakan di dalam huruf Melayu

KEMERDEKAAN AGAMA

TAK SAMA DENGAN KEMERDEKAAN ISLAM

Perhatilah dengan sungguh-sungguh bahawa Islam mempunyai undang-undang ibadat pergaulan, mengatur negara sivil dan kriminal. Ringkasnya mempunyai hukum-hukum ibadat dan keduniaan. Dari itu pemerintah Indonesia tidak beri kepada Muslimin di sini kemerdekaan agama tetapi kemerdekaan beribadat.

Kalimah “kemerdekaan agama” kalau diharapkan kepada agama atau pemeluk Kristian, memang betul, kerana mereka tidak mempunyai undang-undang buat kenegaraan. Kalau pemerintah Indonesia beri kemerdekaan beribadat, maka ini bukan satu kemurahan kerana dalam dunia dewasa ini boleh dibilang tidak ada negara yang tidak boleh membolehkannya hingga Palestin, Yahudi dan Sepanyol Kristian yang sangat anti kepada Islam ada memberi kelonggaran ini. Islam belum boleh dikatakan mempunyai kemerdekaan agama Muslimin belum dapat menjalankan undang ibadat dan keduniaan dengan leluas. (Dipetik daripada Majalah Kritik keluarannya yang pertama bulan Mei 1952 yang diterbitkan oleh “Persatuan Islam” bahagian Pustaka Bangil Indonesia).

Sudah terbit!

Pesan Sekarang!

((PUTERI SEPANYOL))

Atau (Tariq bin Ziyad)

Tarikh Islam melangkah ke Spain – digambarkan di dalam suatu cerita yang menarik – karangan Jerji Zidan – dimelayukan oleh Abdullah Basmeh – dua penggal tamat.

Senaskah \$1.20 pos 10 sen.